

Title (en)

SAFETY SYSTEM FOR MOTOR VEHICLES.

Title (de)

SICHERHEITSEINRICHTUNG FÜR KRAFTFAHRZEUGE.

Title (fr)

SYSTEME DE SECURITE POUR VEHICULES AUTOMOBILES.

Publication

EP 0452346 A1 19911023 (DE)

Application

EP 90900192 A 19891227

Priority

DE 3900494 A 19890110

Abstract (en)

[origin: WO9008242A1] Safety system for motor vehicles, comprising a portable transmitter (1) for a coded signal which is radiotransmitted and a receiver (4) arranged inside the motor vehicle, which modifies the state of the theft-protection devices when it receives the appropriate coded signal. In this system, the coded signal includes an additional part for setting the operating elements of the motor vehicle according to the user. The transmitter (1) is specially designed so that the theft-protection devices no longer have to be separately unlocked and the user no longer needs to set said elements individually.

Abstract (fr)

Un système de sécurité pour véhicules automobiles comprend un émetteur portatif (1) pour un signal codé radiotransmis et un récepteur agencé (4) à l'intérieur du véhicule qui modifie l'état de dispositifs antivol lorsqu'il reçoit le bon signal codé. Le signal codé de ce système de sécurité comporte une partie additionnelle qui sert au réglage individuel d'éléments de commande et d'utilisation du véhicule par l'utilisateur. Grâce à un émetteur (1) spécialement conçu, il n'est plus besoin de déverrouiller séparément les dispositifs antivol et de régler les éléments de commande et d'utilisation en fonction de l'utilisateur.

IPC 1-7

E05B 49/00

IPC 8 full level

E05B 49/00 (2006.01); **G07C 9/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

G07C 9/00182 (2013.01); **G07C 9/00944** (2013.01); **G07C 2009/00261** (2013.01); **G07C 2009/00769** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9008242A1

Cited by

EP0960995A2; EP1000825A2

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9008242 A1 19900726; DE 3900494 A1 19900712; DE 58906849 D1 19940310; EP 0452346 A1 19911023; EP 0452346 B1 19940126;
ES 2049019 T3 19940401

DOCDB simple family (application)

EP 8901617 W 19891227; DE 3900494 A 19890110; DE 58906849 T 19891227; EP 90900192 A 19891227; ES 90900192 T 19891227